

北京戈达迪商域科技有限公司关于 ".CO" 顶级域名终止经营的公告

尊敬的用户:

感谢您长期以来对".CO"顶级域名的支持与合作!

北京戈达迪商域科技有限公司(以下简称 "北京戈达迪")是经过工业和信息化部审批的 ".CO;.TV;.BIZ;.CLUB;.DESIGN;.VIP;.BEER;.LAW;.WORK;.FASHION;.LUXE;.YOGA;.FIT; .INK;.WIKI"等多个顶级域名的中国境内域名注册管理机构。其中 ".CO"顶级域名,由于其授权方 ".CO Internet SAS"公司与 ".CO"顶级域名所有者即哥伦比亚共和国政府关于 ".CO"顶级域名的合作协议将于 2025 年 10 月 3 日到期后不再续签,因此北京戈达迪决定将终止 ".CO"在中国的运营。根据《互联网域名管理办法》(中华人民共和国工业和信息化部令第 43 号),北京戈达迪已向原发证机关提交终止 ".CO" 顶级域名运营的申请。

本通知发出之日起,将停止".CO"顶级域名在中国的新注册、过户业务,存量域名的续费、注册商转移及注销服务保持不变。".CO"终止经营后,其他顶级域名的业务不受影响。

在此期间,北京戈达迪将妥善解决".CO"顶级域名善后问题,切实保障和维护用户的合法权益。

如有异议,请联系北京戈达迪,电子邮箱: registrychina[@]registry[.]godaddy,联系电话: 010-64108549。

北京戈达迪商域科技有限公司 2025年9月4日

GoDaddy Registry

TRANSLATION

Announcement of Beijing GoDaddy Technology Ltd. on the Termination of Operation of the ". CO" Top Level Domain

Dear User:

Thank you for your long-term support and cooperation with the ".CO" top-level domain!

Beijing GoDaddy Registry Technology Ltd. (hereinafter referred to as "Beijing GoDaddy") is the domestic domain name registry for multiple top-level domains in China, approved by the Ministry of Industry and Information Technology (MIIT), including ".CO; .TV; .BIZ; .CLUB; .DESIGN; .VIP; .BEER; .LAW; .WORK; .FASHION; .LUXE; .YOGA; .FIT; .INK; .WIKI."

Regarding the ".CO" top-level domain, Beijing GoDaddy has decided to terminate its operations in China because the cooperation agreement between its licensor, ".CO Internet SAS," and the owner of the ".CO" top-level domain, the Government of the Republic of Colombia, will expire on October 3, 2025 and will not be renewed.

In accordance with the "Internet Domain Name Management Measures" (Ministry of Industry and Information Technology of the People's Republic of China Decree No. 43), Beijing GoDaddy has submitted an application to terminate operations of the ".CO" top-level domain to the original issuing authority. Starting from the date of this notice, new registrations and registrant transfers of the ".CO" top-level domain in China will be suspended. Renewal, registrar transfer and cancellation services for existing domain names will remain unchanged. The termination of ".CO" operations will not affect the operations of other top-level domains.

During this period, Beijing GoDaddy will properly resolve the aftermath of the ".CO" top-level domain and ensure that users' legitimate rights and interests are protected.

If you have any objections, please contact Beijing GoDaddy at: registrychina[@]registry[.]godaddy or 010-64108549.

Beijing GoDaddy Registry Technology Ltd. September 4, 2025